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                        Franciszkanie Maroka zgromadzeni na Kapitule Kustodii w Rabacie 2016  Gorace pozdrowienia z Polnocnej Afryki – Maroka, misji sluzby i milosci wsrod muzulmanow, migrantow, wiezniow, ludzi moich braci... 
      Czesto po minionym czasie mysle, ze on tak szybko uciekl i staram sie nadrobic niektore zobowiazania, jak na przyklad napisanie listu. Ale kiedy pomysle, ile w tym czasie wyslalem slów pisanych przez poczte elektroniczna, przez telefony, przez spotkania -  to brak jakichkolwiek porownan z listami wysylanymi poczta tradycjna. W kazdym badz razie kazdy moment jest dobry, aby podzielic sie radosciami i zyciem codziennym z misji.         Dla mnie od Wielkanocy do dzisiejszego dnia to szalenstwo spotkanych ludzi, z ktorymi sie modlilem, rozwazalem, pracowalem,  plakalem, szukalem jak rozwiazac trudne sytuacje (szczegolnie w wiezieniu i wsrod migrantow afrykanskich). Ostatnio sie przemieszczam z szybkoscia samolotu w rozne miejsca, aby niesc radosc, nadzieje, mozliwosc ogarniecia sytuacji trudnych w rodzinie...     Zaraz po Wielkanocy przez caly tydzien towarzyszylem biskupom Afryki Pólnocnej na ich dorocznym spotkaniu Konferencji Episkopatow Maroka, Algerii, Tunezji, Libii, Mauretanii i Senegalu. Jakiez to cudowne byc uczniem Chrystusa w tej samej rodzinie, ktora sie kocha i wspiera solidarnie.  Najpiekniejsze sa jednak te codzienne spotkania i wezwania. To tak jak kazde nowo narodzone zycie, ktore przynosi nadzieje i zaprasza do wysilku, aby bylo lepiej.   U Siostr Matki Teresy z Kalkuty tchnie zyciem, choc jest ono tutaj nielatwe. Kobiety, ktore nie maja zadnego zabezbieczenia i zostaly „na lodzie” bez niczego, sa objete opieka przez milosc osób , ktore sie im poswiecaja. Mamy u Sióstr 40 dzieci róznych kolorów i wyznan. Kochamy je jak nasze wlasne zycie i sluzymy z miloscia. Kazdego dnia na nowo uczymy sie kochac...  

       Biskupi Afryki Polnocnej i ich Wikariusze 



 Kochac bez granic i czynic wszystko, by niebo stapilo na ziemie... Jestesmy tutaj tylko pielgrzymami i musimy wspolnie sie wspierac, dostrzec i kochac... Jezus przeszedl przez zycie dobrze czyniac...  Od kilku miesiecy towarzysze dwom migrantom afrykanskim w zalatwieniu formalnosci legalnych pobytu i pracy w Europie. Mozna powiedziec, ze sie udalo w tym trudnym etapie biurokratyczno-papierkowym. Prawie dwa lata „kombinowania” , aby dobrac do celu. Tak Monique jak i Sebastiane (imiona zmienione) maja te wielka radosc i szczescie... A teraz nie latwa praca stawania na wlasne nogi, aby zdobywac zaufanie, prace, studia, nauke jezyka i byc szczesliwym... Wiem jak to nie latwe, szczegolnie jezyk polski dla afrykanczyka... Ufam w to bardzo, ze z pomoca Ducha Swietego ich zycie nabierze radosci i kolorow nieba...   W wiezieniu troche sie poprawilo. Jest mniej osob. Polakow jednak nie brakuje. Jeden dobrnal do konca i powrocil do rodziny, jak mi obiecal, drugiemu pozostalo 12 miesiecy. Nie oceniam ich czynow, w sumieniu spotykaja sie z Bogiem w osamotnieniu celi wieziennej. Szukam jak najwiecej zaniesc SWIATLA BOZEGO do ich serca, byc posrednikiem miedzy nimi i ich rodzinamii wspierac materialnie wedlug mozliwosci.  Nasza misja szuka i pragnie dobra każdego człowieka. Idziemy, leczymy, jesteśmy w tragediach i szukamy jak rozwiązać każdą sytuację trudną i czasami bez wyjścia...    W pierwszych dniach czerwca dyrektorzy Papieskich Dziel Misyjnych mieli swoje zgromadzenie generalne w Rzymie. Po raz czwarty w nim uczestniczylem. 125 krajow obecnych i dzielacych sie bogactwem swojej misji, wszystkie jezyki swiata. To jak wieza Babel albo Nowe Niebo i Nowa Ziemia. Cos niesamowitego. Mnostwo pracy tak w grupach jak i wspolnej, wspolna solidarnosc kosciolow calego swiata (Kosciol afrykanski ma wiele powolan, ktorymi dzis juz wspiera kosciol Europy, cierpiacy na ich brak; koscioly krajow muzulmanskich cierpiace przesladowania z powodu wiary, koscioly Azji glebokie wiara i sila modlitwy, bedace mniejszoscia w mozajce wielu wyznan hinduizmu, buddyzmu i innych.  I SPOTKANIE Z PAPIEZEM FRANCISZKIEM – bez slow...  to juz po raz piaty...  Dzisiaj jestem w Madrycie w ramach Archidiecezji Tangeru, aby szukac srodkow na projekty misyjne. Po pierwsze miec ducha Bozego i nie czekac az z nieba spadna nam potrzebne srodki, ale isc do tego swiata i dzielic z nim troski Kosciola misyjnego z Maroka. A po poludniu podjade do Palencji, aby nawiedzic rodzine boliwijska, mame Lesly z dwojkiem dzieci pozostawiona przez meza. Kiedys je chrzcilem w Kocziabambie w Boliwii, dzis maja juz po 16 lat, sa blizniakami i ucza sie w Hiszpanii. Swiat jest malutki, wielka moze byc tylko milosc, bo nie ma granic, jest wieczna i szalona w swoim oddaniu...     
I wiele jeszcze byloby do pisania....Prosze o modlitwie i szaleje przed Panem  kazdego dnia. Eucharystia, rozaniec, brewiarz, rozmyslanie, adoracja, spowiedz.... Niech Maryja i Serce Jezusa Jej Syna bedzie znami w czasie letnim i wakacyjnym.  Duzo slonca i ciepla ludzkich serc, i milosierdzia na kazdy dzien..  Do szybkiego spotkania w pazdzieniku z pomoca Boza...  Symeon Misjonarz Maroka  

       Nowo narodzony Jezus wsrod nas.. 


